
Protokół Nr XXV/2020 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 3 lutego 2020 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego                       

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 1500 do godz. 1645 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 13 radnych. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i Sekretarz Gminy, 

dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy, prezesi spółek, przewodniczący Zarządów Osiedli                  

i Rad Sołeckich, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 124 do nr 126 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej                       

w Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą                             

Nr XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

5. Podjęcie w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego usytuowanego przy drodze powiatowej na terenie Gminy Dobre 

Miasto. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym.   

7. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 15.00 

otworzył XXV - ą sesję Rady, zwołaną na wniosek burmistrza  w trybie art. 20 ust. 3 ustawy                    

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2019 r., poz. 506                           

z późn. zm.)  i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał                     

i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, do którego nie zgłoszono żadnych zmian. 
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Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz informując, że zmiana                  

w budżecie na 2020 r. polega na zwiększeniu wydatków budżetowych o kwotę 106.351,00 zł                 

w dziale Transport i łączność – zakup usług przez jednostkę samorządu terytorialnego – 

koszty funkcjonowania linii komunikacyjnych na terenie Gminy Dobre Miasto, których 

organizatorem jest Gmina Dywity.  

 

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Zienkiewicz przedstawiciel z Gminy Dywity, który 

poinformował, że według porozumienia została uruchomiona linia D3 na trasie Dobre Miasto 

przez Tuławki do Olsztyna. Autobusy będą kursowały trzy razy w ciągu dnia, w godz. 555, 

1000, 1530  od ronda w Dobrym Mieście do pętli Olsztyn – Ogrody, a stamtąd można się 

przesiąść do autobusu miejskiego nr 126.  Długość trasy wynosi ok. 32 km. Bilet jednorazowy 

będzie kosztował 2,00 zł, a miesięczny 40,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poprosiła, aby radni przyjęli powyższy 

projekt uchwały, ponieważ uruchomienie tej linii zaspokoi potrzeby naszych mieszkańców                                 

z miejscowości Podleśna-Jesionowo. Radna jest zadowolona, że ruszyła taka linia na tej 

trasie, ale chciałoby się również, aby zostały uruchomione podobne linie na innych trasach 

naszej gminy.  

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos powiedział, że jego zdaniem ta trasa nie jest 

najlepsza, ponieważ mieszkańcy dojadą tylko do Kieźlin do Ogrodów, czyli 5 km przed 

Olsztynem, a potem muszą czekać na drugi autobus miejski nr 126. Ponadto trasa tego 

autobusu przebiega w drugiej strefie, gdzie bilet kosztuje  4-5 zł. 

 

Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski ustosunkowując się do wypowiedzi radnego 

poinformował, że z pętli do Olsztyna jest 1,5 km, a nie 5 km, bo autobus jedzie przez las. 

Poza tym skoro mają skorzystać na tym dodatkowym transporcie mieszkańcy z miejscowości, 

które są wykluczone komunikacyjnie to uruchomienie tej linii ma sens. 

Natomiast tworzenie kolejnej linii na trasie Dobre Miasto – Dywity – Olsztyn mija się                          

z celem, gdyż tą trasą jeżdżą BUS-y od kilku przewoźników. Ta linia to alternatywa, a nie 

konkurencja dla innych przewoźników.  

 

Radna Małgorzata Konczalska nawiązując do wypowiedzi radnego Mirosława Zadrogi 

poinformowała, że nie ma problemu, aby mieszkańcy wysiadali na pętli przy Ogrodach                       

i przesiadali się na autobus miejskiego nr 126, gdyż teraz młodzież z Jesionowa jeździ rano 

do Gradek, a potem przesiada się na autobus do Olsztyna i trasa jest o wiele dłuższa. 

Natomiast te nowe rozwiązanie będzie korzystniejsze.  

 

Radna Anna Barbachowska zabierając głos podziękowała burmistrzowi za uruchomienie 

autobusu szkolnego podczas ferii zimowych, który zajeżdżał do Cerkiewnika we wtorek                  

i piątek. Następnie radna zapytała, czy jest możliwość, aby przewoźnicy zatrzymywali się 

przy trasie nr 51 o godz. 1900 przy przystanku na Cerkiewnik? 

 

Burmistrz poinformował, że to zależy od przewoźników. 
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W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

(nieobecni radni: Zdzisława Kobylińska i Bartosz Kurantowicz).  

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej                       

w Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą                             

Nr XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz, dokonując uzasadnienia. 

 

Następnie głos zabrał Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego i Funduszy Europejskich 

Łukasz Walerowski informując, że podjęcie przedmiotowej uchwały podyktowane jest 

koniecznością zmiany osoby inkasenta. W związku z tym pobór opłaty targowej powierza się 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Dobrym Mieście. Za pobór opłaty targowej 

administratorowi nieruchomości przysługuje wynagrodzenie w wysokości 10% pobranej 

opłaty.                        

  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos zapytała kto obecnie administruje rynkiem                          

i z czego wynika, że możemy zmienić administratora bez ogłaszania przetargu? 

 

Kierownik Ref. FR Łukasz Walerowski odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że 

obecny administrator, czyli Firma Sprzątająca p. Klepaczki miała umowę z gminą na 

administrowanie do końca grudnia 2019 r. W związku z tym został podpisany aneks do 

umowy na czas od 1 stycznia do 31 marca 2020 r. Natomiast od 1 kwietnia powierza się 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Dobrym Mieście administrowanie nieruchomością 

oraz pobór opłaty targowej. Według ustawy o zamówieniach publicznych nie ma potrzeby 

ogłaszania przetargu. 

 

Burmistrz zabierając głos powiedział, że zmiana administratora jest podyktowana 

dotychczasowym administrowaniem i charakterem pracy oraz dostępnością na targowisko. 

 

Następnie głos zabrała Pani Mecenas Kamila Warcaba, która poinformowała, że jeżeli gmina 

pobiera opłaty w drodze inkasa to musi wskazać administratora. Poza tym ta uchwała podlega 

publikacji, dlatego będzie bezpieczniej jak nowy administrator będzie od 1 kwietnia. 

 

Radny Mirosław Zadroga poruszył temat dotyczący funkcjonowania targowiska. 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos poprosiła o odpowiedź na piśmie, w jaki 

sposób została wybrana Firma p. Klepaczki na administratora targowiska. 
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Radny Kamil Tracewicz  zabierając głos zapytał, czy Zakład Gospodarki Komunalnej 

będzie pobierać inkaso również za OSiR i CKB? 

 

Burmistrz poinformował, że ZGK będzie pobierał inkaso za te jednostki organizacyjne, skoro 

po organizowaniu różnych imprez przez te instytucje to Zakład Gospodarki Komunalnej 

porządkuje teren. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zapytał, czy w związku ze zmianą administratora zostanie 

wydłużony czas pracy targowiska, gdyż obecnie rynek zamykany jest o godz. 1400?  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że rynek będzie czynny do godz. 

1600. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos zapytała, czy Zakład Gospodarki 

Komunalnej może zgodnie z prawem być administratorem targowiska i czy mają to zadanie 

zapisane w swoim statucie?   

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że ZGK może być administratorem 

targowiska. Ponadto przypomniał, że przed Firma p. Klepaczki administratorem starego rynku 

był ZGK.  

 

Pani Mecenas Kamila Warcaba poinformowała, że Spółka ZKG nie posługuje się statutem 

tylko działa wg PKD (Polska Klasyfikacja Działalności). 

 

Kierownik Ref. FR Łukasz Walerowski poinformował, że trwałość projektu na targowisko 

wygasła i nie obejmuje administratora. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/138/2016 Rady Miejskiej                       

w Dobrym Mieście z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie wprowadzenia, określenia 

dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad poboru, zmienionej Uchwałą                             

Nr XXIII/157/2016 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 28 kwietnia 2016 r. – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 4 głosach „za”, 7 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

większością głosów odrzuciła powyższy projekt uchwały.  

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

(nieobecni radni: Zdzisława Kobylińska i Bartosz Kurantowicz).  

 

Burmistrz zabierając głos powiedział, że nie rozumie decyzji Rady. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego usytuowanego przy drodze powiatowej na terenie Gminy Dobre 

Miasto. 

  

Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego i Funduszy 

Europejskich Łukasz Walerowski informując, że dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców 

Gminy Dobre Miasto w zakresie planowanej nowej linii komunikacyjnej niezbędne jest 
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usytuowanie nowych przystanków, które poprawiają dostępność do publicznego transportu na 

odcinku linii D3 Olsztyn Ogrody – Dobre Miasto Rondo. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos zapytała, czy można uwzględnić postawienie 

przystanku w Podleśnej? 

 

Kierownik Ref. FR Łukasz Walerowski odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że 

można, ale najpierw trzeba wskazać lokalizację. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zauważył, że w tytule projektu uchwały jest wpisany 

przystanek, w liczbie pojedynczej. Natomiast w uzasadnieniu do projektu uchwały są dwa 

przystanki, czy to nie jest błąd? 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba poinformowała, że ten zapis nie ma znaczenia. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały ze zmianą nazwy tytułu projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drodze powiatowej na terenie Gminy Dobre 

Miasto odczytała – wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

(nieobecni radni: Zdzisława Kobylińska i Bartosz Kurantowicz). 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym.   

  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Aneta Pawtel informując, że zgodnie z zapisami ww. uchwały, wnioski                            

o przyznanie nagród i wyróżnień rozpatruje pod względem merytorycznym i formalnym 

zespół do spraw nagród i wyróżnień, powołany na dany rok kalendarzowy przez Burmistrza 

Dobrego Miasta. W skład tego zespołu wchodzą: jeden przedstawiciel Urzędu Miejskiego                

w Dobrym Mieście, jeden przedstawiciel Gminnej Rady Sportu oraz dwóch radnych 

desygnowanych przez Radę Miejską w Dobrym Mieście. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla 

zawodników sportowych wskazał radną Katarzynę Włodarską. 

 

Radna Katarzyna Włodarska wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący Rady do składu zespołu wytypował radną Joannę Wasilewską. 
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Radna Joanna Wasilewska wyraziła zgodę. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady poinformował, że w skład zespołu do spraw nagród i 

wyróżnień dla zawodników sportowych desygnuje się z ramienia Rady dwóch radnych: 

- Panią Katarzynę Włodarską 

- Panią Joannę Wasilewską 

   

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym odczytała – wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością głosów podjęła 

uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

(nieobecni radni: Zdzisława Kobylińska i Bartosz Kurantowicz). 

 

Ad.7. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXV-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała:  

Ewa Łapiejko       

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  

           /-/  

Ryszard Łańko 
 

 

 

 


